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Nie mamy systemu ochrony zdrowia 

Medexpress: - Najnowszym przykładem mieszania danych są wyliczenia GUS dotyczące liczby 
lekarzy. Mamy raporty OECD, ale też gorący, wrześniowy raport WHO dotyczący problemów 
kadrowych regionu europejskiego, i wszędzie tam widzimy, że w Polsce wskaźnik liczby lekarzy w 
przeliczeniu na populację wynosi ok. 2,4 – i jest zdecydowanie poniżej średniej czy to krajów UE 
czy OECD. Teraz GUS przedstawia nową metodologię i udowadnia, że ten wskaźnik to 3,4 – czyli 
bardzo blisko unijnej średniej. Po co więc pompować tę liczbę lekarzy, otwierać kierunki lekarskie 
na uczelniach, które… Trudno nawet powiedzieć, że mają problemy z kadrą, bo tych kadr po prostu 
nie mają? Jak mamy rozmawiać, ilu lekarzy Polska naprawdę potrzebuje i będzie potrzebować w 
przyszłości, skoro z miesiąca na miesiąc dane zmieniają się o kilkadziesiąt procent? – pyta prezes 
Naczelnej Rady Lekarskiej Łukasz Jankowski. https://www.medexpress.pl/nie-mamy-systemu-
ochrony-zdrowia/85425
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